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NEDRE EIKER: Elleve år gam
le Geir Aleksander Pedersen 
var den klart yngste tilskue
ren da filmen «Krigsår i Nedre 
Eiker» hadde premiere i går 
kveld. 
- Jeg ~es filmen var spen
nende, sa elleveåringen etter 
forestillingen. 

AV FINN R. MOEN 

- Det er viktig å lære av det som 
har skjedd, forklarte lI-åring
en. 

Sammen med et 70 talls 
mennesker - for det meste folk 
som selv hadde opplevd krigen 
- overvar han preinieren på fil
men «krigsår i Nedre Eiken> i 
kommunestyresalen på 
Rådhuset i Mjøndalen i går 
kveld. 

Selv om oppslutningen om 
premieren var mye større erm 
forventet, glimret ungdommen 
med sitt fravær. Bortsett da fra 
Geir. 

Geir forteller at han har hørt 
mye om krigen fra bestemor og 
bestefar, og synes særlig alt 
som skjedde i hjemkommunen 
Nedre Eiker er interessant å 
høre om. 

- Men det kom fram mange 
ting i filmen som jeg ikke visste 
om fr:a før, sier han. 

Han synes at filmen, som er 
laget spesielt for ungdom, var 
både spennende og lærerik 

FORNØYD. 
To ~v,de som var med i filmen, 
Milorg-leder John Bjørnstad og 
sykepleier Kirsten Enborg, 
synes også filmen er blitt bra. 

- Men det var mange spen
nende ting jeg savnet, sa 
Kirsten Enborg. 

I filmen ble det vist en dra-

maUSK episode om hvordan 
tyskerne gjennomsøkte hennes 
hjem under krigen. 

Lederen for Milorg distrikt 
1412 (Nedre c';j øvre Eiker) 
under krigen. }0hn Bjørnstad 
f0l1alte om hvc' 'dan komman
danten på Heis,-admoen nektet 
dem våpen .~. april 1940. 
Meningen var ar våpnene skul
ip brukes til å stanse tyskerne 
på Kongsbergskogen. 

- Det er mange fine steder 
for bakholdsangrep der, og vi 
kunne sikkert ha påført dem 
stor skade, fortalte han. 

Ved hjelp av soldater fra 
Telemarkbataljonen med tids
riktige unifornier og våpen, var 
det laget flere dramatiserte 
scener av henddser som fant 
sted i Eikerbygdene under kri
gen. 

SKOLEN 
Filmen «Krigsår i Nedre Eiken> 
er produsert av Kjetil Røren og 
Jacob Hultgren fra Tema T.T.I 
og Afonte på oppdrag fra Nedre 
Eiker kommune ... At den ble 
laget som videofilm, skyldes 
ønske om å gjøre denne kunn
skapen tilgjengelig for de som 
vokser. opp i dag. 

~ Videoen er produsert med 
tanke på å skulle brukes i his
torieundervisningen på skolen, 
fortalte regissøren Kjetil Røren 
i sin irmledning. 

- Vi håper også at den skal 
stimmulere folk til å grave litt 
dypere i bygdas historie og der
med få større for"tåelse for vår 
nære fortid, sa han .. 

Han fortalte at det verste 
med å lage denne filmen var å 
velge ut det de skulle ha med. 

- Det tyngste var alt vi måtte 
sløyfe, sa han. 

SLO DEG:Nestleder Børre Mykland (t.v) konstatf 
fusjoneringstriden om Drammen Meieri. 

Alene mo 
DRAMMEN: Nestleder Børre 
Mykland i Drammen Meieri 
ble stående alene med sin 
ja-stemme under 
representantskapsmøtet i 
Drammen Meieri i går. 

AV MARI KVÆRNES 

Flertallet ønsket å beholde 
Drammen Meieri som en liten, 
men slagkraftig enhet. De går i 
mot planene om å innlemme 
meieriet med Fellesmeieriet, 
Østlalldsl11cieriet og 
Østfoldl11eieriet. En fusjon som 
ifølge bladet Kapital vil snyte 185 
bønder i nedre Buskerud for 68 
millioner kroner. 

INGEN TAPER 
På gårsdagens representant
skapsmøte møtte 14 stemmebe
rettigede melkeleverandører. 12 
stemte i mot fusjon, en stemte 
for, og en stemte blankt. En had
de meldt fravær til møtet. 

- Signalet er så lydelig som det 
kan få blitt. Men jeg vet at det er 
flere blant medlemmene som 
synes det er bra at dette ikke blir 
en ensidig debatt mot fusjon. 
Det er viktig å få frem nyansene, 
sier Børre Mykland. 

Han føler seg slett ikke som 
nocn taper, se!\' om stCllJlllcta!-

< 

lene ikke gikk hans V(' 

- Klart det ikke er : 
lig å få et slikt avstcm 
tat. Det gjenspeiler ni 
kommer ti! å skje :
han. 

Men overrasket PI 

Stemningen blant me 
dørene i nedre Bus 
vært kjent en stund. i 
ge avgjørelsen om I 
blir tatt av årsmøtet- i 
Meieri den 8. apriL , 

BREDSTØm 
Styreleder Sigurd Ind I 
ikke på seg seiersglis, 
flertallet stemte som 
er i likhet med Mykla 
av at det også i demi 
ringen finnes både f 
ulemper som det er vi; 
bordet. 

- Men jeg synes dl' 
ålreit å konstatere at jl 
støtte for rni,tt syn, sier 
. Kapital har ber 

Drammen Meieri er ve 
lioner kroner, og kalle I' 
når Tine Norske M, 
Norske Melkepn 
Landsforbund nå tilt' 
bøndene i nedre BlI' 

millioner. Styreledc! 
Indresæter går god for 
ket, men ikke tenken 
ligger bak. 

Drammen Meieri c i 
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